
ZÁPIS Z JEDNÁNÍ ŽÁKOVSKÉHO PARLAMENTU Základní školy Karlovy Vary, Konečná 25, p.o.  

Období: listopad 2023  

Schůzky: každé úterý 7.10 - 7.45 h (7.11., 14.11., 21.11. -  na žádost zástupců tříd zrušena z důvodu 

přípravy na školní akci Den bez batohu, 28.11.) 

Účast: zástupci 3.-9.ročníku  

Koordinátorka: Mgr. Štěpánka Šťastná  

Host: každé 1.úterý v měsíci ředitelka školy Mgr. Radka Hodačová 

------------------------------------------------------------------------------------------------------------------- ------------------  

1. Schůzka (3.11.): Proběhla reflexe školní akce Halloween. Žákům se dopolední program 

v tělocvičně líbil. Aktivity byly různorodé, měly úspěch. Žáci si užili výzdobu tříd. Byli by rádi, 

kdyby si mohli výzdobu nechat déle. Ve druhé časti schůzky představily žákyně 5.A Sára 

Bálintová a Eliška Belblová nadcházející akci Den bez batohu. Jedná se o druhou akci, kterou si 

parlament vybral pro tento školní rok. Sára a Eliška představila plakát, seznámila zástupce tříd 

s možnostmi, do čeho si školní věci poskládat a vyzvala je, aby informace předali ve svých 

třídách. Dohodli jsme se, že třídní fotky se opět budou zasílat na e-mail koordinátorky ŽP. 

2. Schůzka (14.11.): Proběhla finalizace Dne bez batohu. Vyřešili jsme drobné nejasnosti ohledně 

možností, v čem si donést školní pomůcky. Probrali jsme ještě jednou bezpečnost celé akce. 

Ve druhé části schůzky jsme se zaměřili na aktivity podporující týmovou spolupráci. Setkáváme 

se každý týden, potkáváme se na chodbách, stále však komunikace mezi sebou a směrem ke 

třídám vázne. Vyzkoušeli jsme si hrou, jak táhnout za jeden provaz. 

3. Schůzka (28.11.): Host ZŘŠ – otevřel téma ničení školního majetku. Stav se všeobecně zhoršil, 

v poslední době se objevilo víc případů, zejména na WC. Zástupci tříd upozorní spolužáky. 

Proběhla zpětná vazba ke Dni bez batohu. Vyhodnocení fotografií tříd, případně 

nejoriginálnějšího „(ne)batohu“ v jednotlivcích. Dne 23.11. proběhla Kavárna, kterou zajistil 

Rodoklub a byl zahájen vánoční jarmark. Zástupci tříd předají poděkování za zajištění kavárny 

a výrobu věcí na jarmark. Zástupci tříd zároveň s TU a spolužáky ve třídách prodiskutují 

možnosti, koho nebo co z výtěžku podpořit. Připraví si také zdůvodnění nebo další informace 

pro seznámení ostatních s jejich návrhem. Na setkání v prosinci uděláme burzu nápadů a 

návrhy prodiskutujeme.  

 


